

Dolomites & the Eastern Alps

• 多洛米蒂与东阿尔卑斯山魅力之旅 •



9D
7N

Italy, Austria, Germany
意大利, 奥地利, 德国

SCAN ME!



Lake Misurina
米苏里纳湖



Lake Karersee
卡雷尔湖

Valid from Apr 2025 有效期从2025年04月



Swarovski World
施华洛世奇水晶世界



Features 行程特色

- Explore the stunning Dolomites in the Eastern Alps.
- Visit three different mountain top viewpoint & villages with closer look at the alpine scenery.
- Explore two clear water lakes that are surrounded by alpine mountains.
- Visit the sparkling Swarovski World & admire the great creation by famous artists.
- Discover the charm of Fairytale Castle – Neuschwanstein Castle.
- Admire the car exhibits in BMW World!
- Shopping spree at Ingolstadt Village.

- 探索迷人的多洛米蒂山脉，沉浸在东阿尔卑斯山壮丽的风光与自然奇迹之中，感受每一步的震撼与感动。
- 造访三个不同的山顶观景点与村庄，近距离欣赏阿尔卑斯山的绝美景色。
- 探索两座晶莹剔透、被阿尔卑斯群山环绕的清澈湖泊，沉醉于湖光山色的宁静与魅力。
- 参观闪耀的施华洛世奇水晶世界，欣赏著名艺术家们创作的伟大作品。
- 探索童话般的城堡 - 新天鹅堡，尽享其迷人风采。
- 探索宝马世界的汽车展览，领略汽车工业的非凡魅力！
- 尽情享受英戈尔施塔特购物村的购物狂欢。



Total number of meals 行程总餐数



Breakfast
早餐 : 7



Lunch
午餐 : 5



Dinner
晚餐 : 6



NIL
自理 : 4



Itinerary Detail

详情行程

9D7N Dolomites & the Eastern Alps
9D7N 多洛米蒂与东阿尔卑斯山魅力之旅

SEIG-EK/QR

Valid from Apr 2025
有效期从2025年04月

Day
01

Kuala Lumpur 吉隆坡 ✈️ Venice, Italy 威尼斯, 意大利 (149km) 🚗 Cortina D'Ampezzo 科尔蒂纳丹佩佐
(Via Dubai or Doha 途径迪拜或多哈)

- * **Cortina D'Ampezzo** ~ known as the Queen of Dolomites, a valley surrounded by high peaks & one of the most famous localities in the world. It hosted the 9th Winter Olympic games and being recognize as a top destination for mountain & nature enthusiasts.
- * **科尔蒂纳丹佩佐** ~ 被誉为“多洛米蒂山脉的皇后”，位于群山环绕的宽阔峡谷中，也是意大利及全球名流的象征。它曾举办第九届冬季奥林匹克运动会，并被认定山地和自然爱好者的天堂。



Meal onboard / (D) Hotel
机上用餐 / (晚) 酒店



Boutique Hotel Villa Blu, Cortina - 4* or similar
布鲁别墅精品酒店, 科尔蒂纳 - 4*或同级

Day
02

Cortina D'Ampezzo 科尔蒂纳丹佩佐 (22km) 🚗 Rifugio Auronzo 奥龙佐山舍 (9km) 🚗 Misurina 米苏里纳湖 (15km)
Cortina D'Ampezzo 科尔蒂纳丹佩佐

- * **Rifugio Auronzo** ~ situated at an altitude of 2,333m, offer unique **panoramic views** of the Three Peaks ~ Tre Cime di Lavaredo.
- * **Lake Misurina** ~ the largest Alpine lake in Dolomites and one of the most beautiful high-altitude lake at 1.754m above sea level. It clear water and the mighty mountain scenery earn the name of "Pearl of Cadore". You will be amazed by its beauty!
- * **奥龙佐山舍** ~ 位于海拔2,333米的高度，提供独特的**全景视角**，俯瞰著名的三座峰山 ~ 特雷奇梅·迪拉瓦雷多。
- * **米苏里纳湖** ~ 是多洛米蒂山脉中最大的高山湖泊，海拔1,754米，亦是最美丽的高山湖泊之一。清澈的湖水与巍峨的山景相映成趣，被誉为“卡多雷的明珠”。它的美景定会让您惊叹不已！



(B) Hotel / (L) Local / (D) Local
(早) 酒店 / (午) 道地 / (晚) 道地



Boutique Hotel Villa Blu, Cortina - 4* or similar
布鲁别墅精品酒店, 科尔蒂纳 - 4*或同级

Day
03

Cortina D'Ampezzo 科尔蒂纳丹佩佐 (70km) 🚗 Selva di Val Gardena 塞尔瓦·迪尔加尔代纳 (9km)
Ortisei Val Gardena 奥蒂塞伊瓦尔加尔代纳 (37km) 🚗 Bolzano 博尔扎诺

- * **Selva di Val Gardena** ~ the highest village in Dolomites Val Gardena ve into the world of isolated meadows and paths. Take a **cable car ride** to Col Raiser and start to explore Val Gardena's most beautiful pasture and admire the **breathtaking panorama** of the Geisler Peaks.
- * **Ortisei** ~ the main village of Val Gardena is perfect for nature lovers, offer numerous surprises the more time you spend strolling around it. Spend some time in the Village Cafes while admiring the alpine scenery. Take a **cable car ride** to the Alpe di Seceda, to enjoy a wonderful view of the Dolomites and of all the mountains in South Tyrol region.
- * **塞尔瓦·迪尔加尔代纳** ~ 是多洛米蒂瓦尔加尔代纳地区海拔最高的村庄，让您沉浸在宁静的草地与幽静的小径之中。乘坐缆车前往科尔·莱泽，开启探索瓦尔加尔代纳最美牧场的旅程，并欣赏盖斯勒峰令人叹为观止的全景。
- * **奥蒂塞伊** ~ 是瓦尔加尔代纳的主要村庄，非常适合热爱自然的游客。漫步其中，您会不断发现隐藏的惊喜。您还可以在村庄的咖啡馆内自费小憩，欣赏迷人的高山美景。随后乘坐缆车前往阿尔佩·迪塞切达，饱览多洛米蒂山脉及整个南蒂罗尔地区的壮丽景色。



(B) Hotel / (L) Local / (D) Local
(早) 酒店 / (午) 道地 / (晚) 道地



Park Hotel Laurin, Bolzano - 4* or similar
劳伦公园酒店, 博尔扎诺 - 4*或同级

Day
04

Bolzano 博尔扎诺 (30km) 🚗 Carezza 卡雷扎 (30km) 🚗 Bolzano 博尔扎诺

- * Marvel at the beauty of **Lake Karersee** and catch a glimpse of Dolomites reflections in the turquoise surface waters of Lake Karersee. It is also known as the Rainbow Lake of Dolomites with a legendary story of it name.
- * **Bolzano Sightseeing** ~ to see Victory Monument, South Tyrol Archeological Museum, Piazza delle Erbe, drive through Via dei Portici, Town Hall, Duomo di Bolzano and Waltherplatz.
- * 欣赏**卡雷尔湖**的迷人美景，捕捉多洛米蒂山脉倒映在湛蓝湖面的绝美景象。卡雷尔湖也被誉为“多洛米蒂的彩虹湖”，其名字背后蕴藏着一段传奇故事。
- * **博尔扎诺观光** ~ 观看胜利纪念碑、南蒂罗尔考古博物馆、香草广场、驱车经过拱廊街、市政厅、博尔扎诺大教堂及瓦尔特广场。



(B) Hotel / (L) Local / (D) Local
(早) 酒店 / (午) 道地 / (晚) 道地



Park Hotel Laurin, Bolzano - 4* or similar
劳伦公园酒店, 博尔扎诺 - 4*或同级

Tre Cime di Lavaredo
特雷奇梅·迪拉瓦雷多



Day
05

Bolzano 博尔扎诺 (134km) **Wattens, Austria 瓦滕斯, 奥地利 (21km)** **Innsbruck 因斯布鲁克**

- * **Swarovski Crystal Worlds** ~ offer visit to the Giant & the Chambers of Wonder~ a magical world that unfolds whenever you step through the head of the Giant, an exhibition of precious items designed by the world's greatest artists. In the garden, you will discover a venue where you can experience beauty, inspiration, energy, care, esthetics and legends. Be mesmerized by the sparkling world!
- * **Innsbruck Walking Tour** ~ walking tour to see the most famous "Golden Roof", the Hofburg, Dom St Jacob and City Hall.
- * Tonight, enjoy "All you can Eat" Asian Buffet.
- * **施华洛世奇水晶世界** ~ 参观“巨人”和“奇迹之室”，从喷泉巨人的嘴部步入一个神奇的世界，欣赏由世界顶级艺术家设计的珍贵展品。在巨人花园中，您将体验美丽、灵感、活力、关怀、艺术与传奇的完美融合。沉浸在这闪耀的水晶世界中，定会令人叹为观止！
- * **因斯布鲁克徒步之旅** ~ 踏入这座色彩斑斓的小镇，观看著名的“黄金屋顶”、霍夫堡皇宫、圣雅各布大教堂和市政厅。
- * 今晚，享用“无限畅吃”的亚洲自助美食。



(B) Hotel / (L) NIL / (D) Asian Buffet
(早) 酒店 / (午) 自理 / (晚) 亚洲自助餐



Austria Trend Hotel Congress, Innsbruck - 4* or similar
奥地利潮流国会酒店，因斯布鲁克 - 4*或同级

Day
06

Innsbruck 因斯布鲁克 (38km) **Mittenwald, Germany 米滕瓦尔德, 德国 (77km)** **Fussen 富森**

- * Explore the enchanting streets of **Mittenwald Old Town** ~ where history meets breathtaking alpine beauty in the Bavaria region. You will see a unique blend of traditional architecture and vibrant local culture.
- * **Neuschwanstein Castle** (include shuttle bus & entrance included) ~ one of the most popular castles in Europe with Fairy-tale story and serve as inspiration in the creation of Disneyland Castle.
- * 探索**米滕瓦尔德老城区**迷人的街道 ~ 在这里，历史与巴伐利亚阿尔卑斯山的美景交相辉映。色彩斑斓的德式小木屋与充满活力的地方文化相融，为小镇增添了浪漫而独特的氛围。
- * **新天鹅堡** (含穿梭巴士和门票) ~ 参观欧洲最受欢迎的城堡之一，以其童话般的故事闻名，其建筑设计为迪士尼灰姑娘城堡的灵感来源。



(B) Hotel / (L) Local / (D) Local
(早) 酒店 / (午) 道地 / (晚) 道地



Hotel Hirsch, Fussen - 4* or similar
赫希酒店，富森 - 4*或同级

Day
07

Fussen 富森 (132km) **Munich 慕尼黑**

- * **Munich Sightseeing** ~ to Marienplatz, Virtualienmarkt, Asam Church, New & Old Town Hall and Olympic Tower.
- * **BMW World** (include entrance) ~ Explore BMW Welt from all sides, see automobile production first-hand at the BMW Group Plant in Munich. Discover over 100 years of corporate history with unique exhibits and truly legendary automobiles at the BMW Museum and BMW Group Classic. Experience the allure of the BMW Group and all its brands.
- * **慕尼黑游览观光** ~ 玛利亚广场、维克图阿连市场、阿萨姆教堂、新旧市政厅和奥林匹克塔。
- * **宝马世界** (含门票) ~ 从多个角度探索宝马世界，亲眼目睹慕尼黑宝马集团工厂的汽车生产过程。在宝马博物馆和宝马集团经典展览中，了解超过100年的公司历史，欣赏独特展品和经典汽车。感受宝马集团及其所有品牌的魅力。



(B) Hotel / (L) Chinese / (D) NIL
(早) 酒店 / (午) 中式合菜 / (晚) 自理



Holiday Inn Leuchtenbergring Hotel, Munich - 4* or similar
莱希滕贝格环假日酒店，慕尼黑 - 4*或同级

Day
08

Munich 慕尼黑 (82km) **Ingolstadt 因戈尔施塔特 (70km)** **Munich Airport 慕尼黑机场** **Kuala Lumpur 吉隆坡**
(Via Dubai/Doha 途径迪拜或多哈)

- * **Ingolstadt Village**, elegant and enchanting, fresh and free-spirited, the holiday season unfolds in a unique Village setting. Step into a twinkling wonderland filled with shimmering style and joyful gifts. Enjoy The world's best brands, with the world's best prices.
- * Time to leave for the airport for your departure flight home.
- * **英戈尔施塔特购物村** ~ 在这个独特的购物村中，节日的欢乐氛围尽情展开。尽享时尚魅力与折扣的双重喜悦。这里汇聚了全球顶级品牌，并以最优惠的价格带来非凡的购物体验。
- * 随后前往机场，准备搭乘航班返回家园。



(B) Hotel / (L) NIL / (D) NIL
(早) 酒店 / (午) 自理 / (晚) 自理

Day
09

Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡



Meal onboard
机上用餐



BMW World
宝马世界





Selva di Val Gardena
塞尔瓦迪加尔代纳



Alpe di Seceda
阿尔佩·迪塞切达



Ortisei Val Gardena
奥尔蒂塞伊



Mittenwald
米滕瓦尔德



Cortina D'Ampezzo
科尔蒂纳丹佩佐



Olympic Tower
奥林匹克塔



Victory Monument
胜利纪念碑



Ingolstadt Village
英戈尔施塔特购物村



Marienplatz
玛利亚广场



Neuschwanstein Castle
新天鹅堡

* Picture shown are for illustration purpose only * 照片仅供参考

Other information 其他信息：

- Seasonality: **Spring** (Mar - May) / **Summer** (Jun - Aug) / **Autumn** (Sep - Nov) / **Winter** (Dec - Feb)
- Currency: Euro (EUR)
- Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 季节: **春季** (三 - 五月) / **夏季** (六 - 八月) / **秋季** (九 - 十一月) / **冬季** (十二 - 二月)
- 货币: 欧元 (EUR)
- 行程将由Parlo Tours的导游经理用英语进行讲解, 并提供简单的中文或粤语翻译。
- 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 请详细阅读Parlo Tours Sdn Bhd的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: digitalcare@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
Kuala Lumpur 603-2726 6088 | Ipoh 605-255 9566